
Als reactie op uw voorstel voor de gastouderopvang mijn reactie. Ik ben zo'n 20 jaar gastouder met 
heel veel plezier. Daarvoor was ik jaren als vrijwilliger bezig in het kinder-en jeugdwerk. Het 
pedagogisch werkplan van mijn GOB onderschrijf ik volledig, waarom moet ik dat zelf opnieuw 
schrijven. De achterwacht hebben is altijd al direct gevraagd door het GOB. Het contact is helemaal 
super bij mijn GOB, altijd bereikbaar als het nodig is. Ook extra studie van 7 uur erbij is lastig 
haalbaar.  Als je als gastouder fulltime werkt, daarnaast de administratie, contact met ouders, GOB, 
schoonmaak, boodschappen....werk je meer uren per week als de gemiddelde werknemer. Zelfs met 
ziekte ga je nog aan het werk. Altijd hetzelfde gezicht bij een gastouder, bij de opvang verschillende 
gezichten.  Hoeveel inzet geef je als gastouder aan het werk met de aan jouw toevertrouwde 
kinderen? Voor mijn gevoel, alles. De contacten met ouders zijn er dagelijks, bij het brengen en 
halen, zelfs via berichtjes en foto's tijdens de opvang. Ik heb vraagouders die al meer dan 13 jaar 
kinderen bij ons brengen en nu moet ik uitleggen waarom dit nodig is. Ik snap er zelf niets van. We 
krijgen controle van het GOB en de GGD, helemaal goed.  

En dan wordt er gesproken over het kindvolgsysteem, onbegrijpelijk. Een baby moet direct "voldoen 
aan waarden en normen" . Anders moet er "ingegrepen"  en "hulp" gezocht worden. Ieder kind is 
uniek, de ontwikkeling volgens het boekje bestaat niet. Wanneer mag een kind een kind zijn? Op de 
psz begint het al met het "volgen". Ik probeer te doen wat goed is voor een kind, vertrouwen, 
eerlijkheid, begrip tonen voor dingen waar ze tegen aan lopen en proberen om een oplossing te 
vinden. En een vertrouwensband met de ouders opbouwen, waar jezelf ook eerlijk in moet zijn. 
Verschillende kinderen, verschillende ouders en toch samen een groot deel van het leven van elkaar 
kunnen genieten.


